
Redakčná rada Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap 

 

Z á p i s n i c a 

 

z elektronického rokovania Redakčnej rady Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap  

prebiehajúcom počas septembra 2020 

 

 

Počet členov rady: 7 

Prítomní: komunikácia prostredníctvom emailov 

Neprítomní: - 

 

R o k o v a n i e : 

 

Rokovanie Redakčnej rady (RR) Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap iniciovala predsedníčka 

rady. Prebiehalo v elektronickej forme prostredníctvom emailovej komunikácie: 

 

1) Otvorenie  

2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

3) Diskusia 

4) Záver  

 

K bodu č. 1) Otvorenie zasadnutia 

 

 Predsedníčka otvorila rokovanie redakčnej rady emailom s výzvou na predloženie návrhov 

rady do aktuálneho čísla novín. 

 

 

K bodu č. 2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

 

Predsedníčka informovala, že po dohode s vydavateľom sa vracajú späť na pôvodný počet 

strán 8+8. Navrhuje spracovať článok so zhrnutím, ako zasiahla pandémia naše mesto od marca. 

Oddelenie ekonomiky MsÚ požiadalo o uverejnenie obchodnej verejnej súťaže. Informovala 

o projekte mesta s Tomášovcami, zmapuje tiež projekty revitalizácie na Farskej lúke a výstavby 

cyklochodníka. Prebiehať bude aj zasadnutie MsZ, na ktorom majú odsúhlasovať aj prijatie štátnej 

pomoci. Redaktorka Cíferová navrhla spracovanie témy školstva, kde sa vrátilo vyučovanie 

z obline priestoru do tried a napíše tiež článok o Matici. Illés Kósik spracuje rozhovor s oceneným 

Stefanom Albertom a požiadala tiež o priestor na plagát MsKS. Šéfredaktorka informovala 

o žiadosti špeciálnej základnej školy na poskytnutie jednej strany ohľadne projektu Erazmus+, rada 

to odsúhlasila. 

 

K bodu č. 3) Diskusia 

 



Počas mesiaca prebiehala priebežná diskusia členov, ktorá sa týkala upresnenia tém či 

prekladov.   

 

 

K bodu č. 4) Záver 

 

 Po prijatí všetkých dohodnutých materiálov predsedníčka na tento mesiac uzavrela 

rokovanie o príprave novín. 

 

 

Zapísala: Bc. Klaudia Mikuš Kovácsová   

 


